

民政事務總署

Home Affairs Department

資助非在學少數族裔及新來港人士報考語文考試

Financial Assistance for Non-school-attending Ethnic Minorities and New Arrivals for Taking Language Examinations



Who can apply

- Non-school-attending ethnic minorities and new arrivals from the Mainland;
- have passed the means-test establishing eligibility for assistance under specified assistance scheme; or with a monthly household income below the specified income limit; and
- have obtained a pass or above (or a specified result) in the specific language international public examination, may apply for full reimbursement of examination fee.

How to apply

- Application forms and detailed guidance notes are available at websites of the Home Affairs Department and New Home Association as well as at Public Enquiry Service Centres of the Home Affairs Department, Support Service Centres for Ethnic Minorities and District Service Centres of New Home Association.
- Completed application forms and copies of relevant documentary proof should be sent by mail to one of the District Service Centres of New Home Association or HOME Support Service Centre for Ethnic Minorities, or dropped into the deposit box at any District Service Centre of New Home Association or HOME Centre.

Enquiry

Programme Hotline: 2815 5799

Home Affairs Department's Website: www.had.gov.hk

New Home Association's Website: www.nha.org.hk

申請資格

- 非在學的少數族裔及新來港定居人士；
- 已通過特定資助計劃經濟審查，或每月家庭入息低於指定入息限額；及
- 報考指定的語文國際公開考試，並獲取合格或以上（或指定）成績，可申領發還全額的考試費用。

如何申請

- 申請表格及申請指引可在民政事務總署或新家園協會的網頁下載，或於民政事務總署各區諮詢服務中心、少數族裔支援服務中心及新家園協會地區服務處索取。
- 將填妥的申請表格及有關證明文件副本郵寄至新家園協會地區服務處或 HOME 少數族裔人士支援服務中心，或投遞至地區服務處或 HOME 中心的收集箱內。

查詢

計劃熱線：2815 5799

民政事務總署網站：www.had.gov.hk

新家園協會網站：www.nha.org.hk